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Abstract (en)
[origin: WO8912366A1] In a coupler for separated-potential transmission of a two-valued signal by means of a pulse transformer, at the secondary
winding of which the transmitted signal can be fed to a bistable storage circuit, the beginning and the end of the primary winding (3) of the pulse
transformer are connected to various terminals of a circuit (1, 2; 7) which supplies to the latter, in function of incoming signals at these terminals,
potentials which differ, at least briefly.

Abstract (fr)
Un coupleur permet de transmettre indépendamment du potentiel des signaux bivalents au moyen d'un transformateur d'impulsions, les signaux
transmis étant captés par un circuit bistable de mémorisation auprès de l'enroulement secondaire du transformateur d'impulsions. Le début et la
fin de l'enroulement primaire (3) du transformateur d'impulsions sont reliés à divers raccords d'un circuit (1, 2; 7) et fournissent à ces raccords des
potentiels au moins temporairement différents en fonction des signaux reçus à leur entrée.
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